

个人简介



雷昌纯，男，出生于1973年10月，硕士研究生，教授级高级工程师。现任中国橡胶工业协会第十届理事会副会长兼秘书长。1994年本科毕业于湖北工业大学橡塑工程专业，1994年7月~1996年9月在武汉塑料机械总厂技术科任工程师，1999年硕士研究生毕业于北京化工大学材料加工工程专业，1999年7月~2012年12月在中联橡胶（集团）总公司任特品部工程师、橡胶部经理。2013年1月加入中国橡胶工业协会，曾任营销工作委员会秘书长，橡胶测试专业委员会秘书长。

Lei Changchun, Male, who was born in October 1973. Master Degree, Professor level senior engineer. He is currently the Vice president and Secretary General of the 10th Council of China Rubber Industry Association(CRIA). He was graduated from Hubei University of Technology in 1994 , majoring in rubber and plastic engineering. From July 1994 to September 1996, he served as an engineer in the technical department of Wuhan Plastic Machinery General Factory.

He was graduated from Beijing University of Chemical Technology in 1999, majoring in polymer materials and engineering. From July 1999 to December 2012, he served as an Engineer and Manager of Rubber Department of China United Rubber Group Corporation. He joined China Rubber Industry Association(CRIA) in January 2013. He used to be the Secretary General of the Tyre Marketing Committee and the Secretary General of the Rubber Testing Committee.

邮箱: leichangchun@cria.org.cn

手机: 13501238583